
KIVI NIRIA 
Afdeling Technische Fysica 
 
 
Verslag Algemene Leden Vergadering op 21 maart 2013 in Hotel VanderValk te 
Breukelen. 
 
Aanwezig: Coen Groen (voorzitter), Jan Botman, Jeroen Oortwijn, Jose Leek, Tim Leek, A.J. Lutz, 
R.S.W.K. Rus, Jaap Das, Jan Verhoeven 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 17.05 uur en heet de aanwezigen welkom. Hij wil eerst de 
notulen van de ALV van 15 maart 2011 in het Teylers Museum bespreken in verband met de zeer 
geringe opkomst bij de vorige ALV. 
De voorzitter geeft een inleiding over het aansluitende Minisymposium. 
 
2a. Notulen ALV vergadering 15 maart 2011  
De notulen worden zonder wijziging aanvaard. 
 
2b. Notulen ALV vergadering 25 juni 2012 (KIVI NIRIA gebouw) 
De notulen worden zonder wijziging aanvaard. 
 
Naar aanleiding van de notulen worden enkele vragen gesteld. 
 - Jaap Das: Hoe is het opgelost met de Kascommissie (geen leden aanwezig)? 
Antwoord Jeroen Oortwijn, penningmeester: Twee leden zijn aangeschreven, waaronder een 
reservelid van de vorige keer, die bedankte. Vervolgens is in overleg via Mw. Elfride Dijkstra 
in overleg met dhr. Peter Marris van het KIVI NIRIA bureau één lid aangesteld. 
 - Vraag naar de samenstelling van het bestuur en naar de frequentie van vergaderen.  
Antwoord: er zijn vijf ‘vastere’ bestuursleden en een aantal studentbestuursleden van de 
diverse studieverenigingen.  
Vijf studieverenigingen ontvangen een subsidie van TF van ieder €600 per jaar en moeten 
daarvoor een programma opstellen waaraan het geld wordt besteed. 
 
3. Mededelingen en ingekomen post 
De voorzitter vertelt over de nieuwe werkwijze van het TF bestuur met betrekking tot de 
organisatie van het excursieprogramma. 
Er wordt gevraagd naar welke excursies in gedachte zijn. De voorzitter antwoordt met de 
melding van onder andere Mapper, NLR en KEMA.  
 
4. Algemeen Jaarverslag 2012 
Er wordt verwezen naar de Vragenlijst van KIVI NIRIA (ter vergadering uitgereikt) waarin in 
feite alle zaken aan de orde komen. 
De vraag wordt vervolgens gesteld of dat voldoende is, of een jaarverslag niet verder gaat. 
Bijvoorbeeld kunnen studieverenigingen vertellen wat er is gebeurd met de ontvangen 
subsidie. Naar aanleiding hiervan ontspint een discussie over de participatie van studenten bij 
TF activiteiten. Deze participatie wordt als problematisch ervaren. Een voorwaarde voor 
verlening van subsidie moet zijn participatie en aanwezigheid.  
Meegedeeld wordt dat in verband met de begroting de subsidie omlaag gaat: vorig jaar €600, 
dit gaat voor dit jaar naar €450.  
Het blijft goed als studenten betrokken blijven bij de activiteiten en KIVI NIRIA leden 
kunnen deelnemen aan activiteiten van studieverenigingen die lokaal worden georganiseerd. 



Het idee wordt geopperd de subsidie zo in te richten dat reiskosten worden betaald voor 
speciale activiteiten. Nu gaat de helft van de begroting naar de studieverenigingen en dat is 
geen juiste verhouding meer.  
Het programma KIVI 3.0, te bespreken op de KIVI NIRIA vergadering van zaterdag 
aanstaande, stelt voor een studentlidmaatschap voor €25 (is nu €44). In 2012 was de bijdrage 
aan studenten €600. Dit subsidiebedrag was tot stand gekomen op grond van een uitspraak in 
de ALV van 2011 (Teylers museum); het was daarvoor €450. 
 
5. Financieel Jaarverslag 2012 en verslag Kascommissie 
Het verslag wordt ter vergadering uitgereikt en is ook al per e-mail verspreid. De voorzitter 
leest de verklaring van prof. J. van der Veen, lid Kascommissie, voor in diens brief van 9 
maart 2013. 
Jaap Das constateert een negatieve afrekening: er zijn minder leden van TF, dus minder geld 
en er zijn zeven activiteiten begroot, maar slechts vijf activiteiten uitgevoerd. 
 
6. Decharge Penningmeester en Kascommissie 
De vergadering dechargeert bestuur, penningmeester en Kascommissie, met de opmerking dat 
zij dus niet meer aansprakelijk worden gesteld voor mogelijke feilen ten aanzien van het 
gevoerde beleid in het afgelopen jaar. 
 
7. Begroting 2013 
De begroting wordt rondgedeeld. Opgemerkt wordt dat TF toe moet naar een sluitende 
begroting, ook als het vermogen beneden €10.000 komt. De penningmeester meldt dat de 
begroting niet gewijzigd kan worden. Wederom wordt gevraagd wat de bijdrage van 
studenten was in 2012 en in hoeverre een bedrag van €600 voor hen van belang is. De 
vergadering is het erover eens dat het subsidiebedrag dient te worden aangepast, bijvoorbeeld 
naar de helft. 
  
8. Benoeming Kascommissie 2013 
Dr. Van der Veen wil eventueel nog een jaar lid zijn van de Kascommissie, zo heeft hij 
medegedeeld aan de penningmeester. Jaap Das stelt zich ook beschikbaar. Als reservelid zal 
Jan Verhoeven aantreden.  
 
9. Herbenoeming huidig bestuur 
Het huidige bestuur stelt zich beschikbaar voor herbenoeming. De vergadering stemt hiermee 
in.  
 
10.  Communicatie met de leden 
De vergadering stemt in met het voorstel de communicatie met leden te doen geschieden via 
e-mail (niet meer ‘papieren post’), in het bijzonder voor de aankondiging en stukken van de 
ALV, aangezien activiteiten ook op andere wijze worden aangekondigd: KIVI NIRIA 
website, weekblad.  
 
11. Rondvraag/Wvttk 
 - Jan Verhoeven vraagt naar de contacten met de NNV. De voorzitter antwoordt dat er 
contacten zijn met de directeur en dat deze contacten verder worden opgepakt.  
Ook zijn er contacten met de afdeling Kerntechniek. 
 -  Jaap Das vraagt vervolgens naar contacten met de Ned. Vereniging voor Stralingshygiene. 
De voorzitter is lid van de programmacommissie van die afdeling. Contactpersoon is Yuri 
Francken. 



 
12.  Sluiting, bevestiging volgende vergaderdatum 
De voorzitter sluit de vergadering om 18:55 uur. Er is nog geen voorstel voor een nieuwe 
vergaderdatum.  


